
Zápisnica 

Zo zasadania komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej, ktorá  

sa konala dňa 29.05.2023 o 17:00 hod. v pondelok 

Prítomní: Mgr. Ildikó Basternák, Anna Žigová, Mgr. Renáta Šuláková, Mgr. Monika Máčiková, 
Andrea Szabóová, členovia komisie, Ing. Róbert Dobi zapisovateľ. 

Predsedkyňa komisie zahájila zasadanie o 17:00 hod. a privítala prítomných.  

Komisia prerokovala žiadosť o poskytnu2e pomoci, jednorazovej dávky pre žiadateľku M  
L  z Hurbanova. Žiadateľka má jediný príjem rodinný príspevok vo výške 60 eur a 
preto výdavky na bývanie uhrádza jej dcéra. Žiadosť bola komisiou jednohlasne zamietnutá. 

V ďalšom komisia prebrala body programu a materiály predkladané na mestské zastupiteľstvo 
31.05.2023. 

Členovia komisie sa podrobnejšie venovali bodu programu, ktorý sa týka Komunitného 
plánu sociálnych služieb mesta Hurbanovo. Je to obsiahly strategický dokument, ktorý bol 
schválený MZ v roku 2018, bol vypracovaný pod vedením vtedajšej primátorky a prednostky 
mesta Hurbanovo. Za členov do pracovnej skupiny boli oslovení zástupcovia inštitúcií, ktorí 
boli z titulu svojich funkcií správnymi odbornými poradcami v jednotlivých oblastiach 
komunitného plánovania. 

Uznesením z roku 2020 bola schválená pracovná skupina v novom zložení, ktorá však 
zrejme nevyvíjala žiadne aktivity , nakoľko sa s Komunitným plánom od jeho schválenia z roku 
2018 nič nespravilo. 

Komisia navrhuje, aby vedenie mesta postupovalo v zmysle platnej legislatívy a zriadilo 
funkčnú pracovnú skupinu, ktorej členovia sú aktívni v tej-ktorej časti problematiky 
komunitného plánovania a ktorej bude predsedať (koordinovať) riadiaci, vedúci zamestnanec 
s dosahom na fungovanie a priebeh celého procesu (viď manuál KPSS). 

Nakoľko v súčasnosti vo výkone MÚ absentuje funkcia prednostu, komisia odporúča 
poveriť vedením viceprimátorku mesta. 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná navrhuje, aby bola v pracovnej skupine zastúpená 
jej členkou Mgr. Monikou Máčikovou, ktorej mesto Hurbanovo vďačí za ešte stále platný KPSS, 
keď ho vypracovala ako vtedajšia zamestnankyňa mesta - pôsobiaca vtedy ako terénna 
sociálna pracovníčka. 

Na záver komisia navrhuje na ocenenie Mestom Hurbanovo poslankyňu Annu Žigovú, za 
jej dlhoročnú prácu v zdravotníctve, za ktorú bola ocenená aj vo VÚC Nitra a tak isto pre jej 
dlhoročné aktívne pôsobenie vo verejnom sektore. 

 
Rokovanie komisie bolo ukončené o 18:45 hod. 
 

Prezenčná listina s podpisom prítomných je prílohou tejto zápisnice. 
 
 
Zapisovateľ: Ing. Róbert Dobi    ......................................... 
 
 
Predsedkyňa komisie: Mgr. Ildikó Basternák  ......................................... 




